
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 9 2014 

 

Tid: 2014-10-27  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 224 hos Ingmar                       Mats Larsson                                         

Ordf/sekr      Rolf Brehmer                                            Niklas Lundgren 

                                                                                       Ola Laggar 

                                                                                                         Elisabeth Feichter 

                                                                                        Ingmar Ekström 

                                                                                        Mattias Pålsson 

                                                                                        

                    

                                                                                                          

                                                                                        

                                                                

§83  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

§84 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§85 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                  

 

§ 86 Rapporter från sektionerna och ev styrelsebeslut                                    

 

Värmesektionen      Vattenfall har lämnat ett förslag på olika åtgärder för att optimera  vårt  

                                 värmesystem. Termiska ventiler i ändpunkterna bör installeras. 

                                 Ventilbytet kommer att genomföras 3—5 nov. Värme svarar för  

                                  information och nyckelhanteringen. Styrelsen beslöt att extra arvode  

                                  betalas ut för nyckelhanteringen. 

                                    

Ekonomi                   Kassören informerade om det ekonomiska läget (ok). 

                                  Nästa förfallodag för samfällighetsavgift blir 31/10 

                                  p.g.a. ägarbyte på fakturteringsbolaget. 

                               

                                                                                                                                                                      

Miljö                        Ett antal större träd mm behöver åtgärdas. Miljö har offert. 

                                 Genomförs under nästa år.(Nästa års budget) 

                                Byte av belysning på bollplan är på gång (Årsmötesbeslut). 

                                Städdagen genomförd enl plan. 

                                 

 

Garage                  Garageport är påkörd i länga 6. Garageansvarig anmäler till vårt  

                              försäkringsbolag. 

                              Behov finns att sätta in en högre port. Är ok men bekostas av garageägaren. 

                              Test kommer ev att genomföras med LED-belysning. 

                              Kontroll av elmätare kommer att göras. 



  

Fiber                      Intet 

 

 

§87  Post och annat  
Intet 

 

 §88 Uppdragslistan  

 Intet 

 

§ 89 Övriga frågor. 

Parkeringsfrågan diskuterades. Intet nytt framkom. 

Värmeavläsning  tisdag 16/12 1900—2100. Värme svarar för information mm. 

 

§ 90  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

10                                    12-08                                Mats 

 

 

§ 91  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

   

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                         Mats Larsson 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


